

R

**Penyesuaian Imigran Dalam Masyarakat Majmuk:
Satu Kajian Ke Atas Peradaban Orang Cina Dalam Era
Kemerdekaan Malaya.**

CHING JIN YIH

**DISERTASI INI DIKEMUKAKAN KEPADA FAKULTI SASTERA
DAN SAINS SOSIAL, UNIVERSITI MALAYA BAGI MEMENUHI
SEBAHAGIAN DARIPADA SYARAT-SYARAT
PENGANUGERAHAN SARJANA SASTERA (PENGAJIAN
PERADABAN).**



PENGHARGAAN

Terpuji Tuhan Yesus Kristus kerana kasih dan damai sejahteranya yang sentiasa di sisiku sepanjang proses penulisan disertasi ini.

Di sini, penulis ingin merakamkan ribuan terima kasih kepada Dr. Hou Kok Chung dari Jabatan Pengajian Asia Timur yang selaku penyelia. Sepanjang proses penulisan disertasi ini, banyak bimbingan, nasihat dan galakan diterima daripadanya. Melalui bimbingan dan tunjuk ajar beliau, pelbagai rintangan yang dihadapi sepanjang proses penulisan dapat diatasi dengan sempurna.

Rasa terima kasih juga ditujukan kepada Perpustakaan Univerasiti Malaya, simpanan dan bahan rujukannya menjadi sumber rujukan utama penulis dan keizinan mereka kepada penulis untuk mengguna, mencatat dan meminjam bahan-bahan rujukan berkenaan amat membantu penulis sepanjang proses penulisan disertasi ini.

Penghargaan juga tidak lupa ditujukan kepada semua ahli keluarga atas bantuan kewangan dan galakan yang diberikan. Akhirnya, ribuan terima kasih juga ditujukan kepada rakan-rakan yang bersama-sama mengikuti kursus sarjana sastera dalam pengajian peradaban yang sentiasa memberikan galakan dan sokongan moral sepanjang proses pengajian.

Ching Jin Yih
24, Jalan SS 25 / 30,
Taman Mayang,
47301 Petaling Jaya,
Selangor Darul Ehsan, Malaysia.
E-mel: jinyih@church.com.my

LATAR DIRI

Ching Jin Yih dilahirkan pada 23 hb Oktober 1975 di Lumut, Perak. Penulis menerima pendidikan awal di Sekolah Rendah Jenis Kebangsaan Chong Cheng, Sitiawan, Perak dan melanjutkan pelajaran sekolah menengahnya di Sekolah Menengah Jenis Kebangsaan Nan Hwa, Sitiawan, Perak sehingga tahun 1993. Selepas itu, penulis telah menerima pendidikan pra-universiti dalam aliran sastera di Sekolah Menengah Methodist (ACS), Sitiawan, Perak.

Selanjutnya, penulis melanjutkan pelajaran di Universiti Malaya, Kuala Lumpur pada tahun 1996 dan menerima penganugerahan Sarjana Muda Sastera dengan kepujian pada tahun 1999. Pada bulan Jun 1999, penulis melanjutkan pengajiannya pada peringkat sarjana di Pusat Dialog Peradaban, Universiti Malaya.